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                                                                              Aleksandrów Kuj. 28.01.2009r. 

 

Protokół nr 12/09 z posiedzenia Zgromadzenia ZGZK w dniu 28.01.2009r. 

 
 
Ad.1 

Pan Wojciech Zieliński – Przewodniczący Zgromadzenia przywitał zebranych.                                    

Na podstawie listy obecności ( załącznik nr 1 ) stwierdził, że Zgromadzenie zdolne jest                    

do podejmowania uchwał. 

 

Ad.2 

Pan Przewodniczący przypomniał, iż porządek obrad na Zgromadzenie ( załącznik nr 2 )                    

był rozesłany z materiałami. 

Zadaje pytanie: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do proponowanego Porządku obrad? 

 

Pan Andrzej Cieśla – Przewodniczący Zarządu ZGZK- proponuję zdjąć z porządku obrad pkt 

6 w sprawie podjęcia uchwały nr XII/41/09 dotyczącej zmiany w budżecie na rok 2009. 

Powodem zdjęcia tej uchwały jest brak akceptacji Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 

zgłosiła swoją uwagę, że nie do końca jasno jest doprecyzowana kwestia z działalności 

kulturalnej i mogłoby to stanowić problem z rozliczeniem. 

Pan Przewodniczący Zgromadzenia ZGZK – Kto jest za wprowadzeniem takiej zmiany? 

Zmianę ta przyjęto jednogłośnie. 

Na sali było obecnych 11 przedstawicieli. 

  

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

Na sali obecnych było 11 przedstawicieli do Zgromadzenia. 

 

Ad.3 

Pan Przewodniczący zaproponował aby na protokolanta powołać Panią Iwonę Żbikowską. 

 za głosowało 11 przedstawicieli 

 protokolant został powołany jednogłośnie. 
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Ad.4 

Pan Przewodniczący zapytał zebranych o uwagi do protokołu. Wobec ich braku 

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu: 

 za głosowało 11 przedstawicieli 

 Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.5 

Przewodniczący Zarządu Pan Andrzej Cieśla przedstawia informacje o działalności Zarządu 

pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Kujawskiej(załącznik nr 3). 

Przewodniczący Zgromadzenia  poprosił o zadawanie pytań Przewodniczącemu Zarządu. 

Wobec braku pytań przeprowadził głosowanie nad przyjęciem informacji z działalności 

Zarządu pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia.     

Informacje z działalności Zarządu pomiędzy posiedzeniami Zgromadzenia została przyjęta 

jednogłośnie. 

Na sali obecnych było 11 Przedstawicieli do Zgromadzenia. 

 
Pan Przewodniczący Zarządu Andrzej Cieśla informuje zebranych o spotkaniu  Zarządu 

ZGZK z przedstawicielami „Inter Enega”. 

W wyniku tych rozmów Zarząd zgodził się na przeprowadzenie badań które powiedzą o 

jakości gazu i wydajności składowiska. 

 

Pan Kazimierz Rzepczyński – Przedstawiciel Miasta Aleksandrów Kujawski - Jak wygląda 

sprawa podpisania umowy dzierżawnej ze Spółką EKOSKŁAD i czy Zarząd obniżył czynsz 

Spółce ? 

 
Pan Przewodniczący Zarządu Andrzej Cieśla – Pan Prezes złożył wniosek o obniżenie 

czynszu, chcieliśmy rozmawiać z Panem Prezesem na ostatnim posiedzeniu Zarządu, ale  

okazało się że Pan Janusz Wiśniewski ze względów zdrowotnych nie może uczestniczyć w 

spotkaniu. 

W związku z czym ten temat będzie poruszony na kolejnym posiedzeniu Zarządu ZGZK. 

W  chwili obecnej obowiązuje stawka czynszu uchwalona w budżecie na 2009 rok. 
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Pan Marek Ziemiński – Wójt gminy Zakrzewo – mam zastrzeżenia do kwestii formalnych. 

Proszę o parafki na wszystkich sporządzanych uchwałach oraz podpis osoby która opracowała 

dany dokument. 

 

Pan Przewodniczący Zgromadzenia ZGZK  Wojciech Zieliński przechodzi do kolejnego 

punktu obrad dotyczącego podjęcia uchwały nr XII/34/09 – ustalenie diety dla Przedstawicieli 

do Zgromadzenia ZGZK. 

Prosi Panią Skarbnik ZGZK  Alinę Kulik o zreferowanie projektu uchwały. 

 

Wójt gminy Zakrzewo – mam jeszcze prośbę co do kwestii formalnych. Ponieważ te projekty 

uchwał zatwierdził Zarząd, więc prosiłbym aby zaprezentował  je Przewodniczący Zarządu 

ZGZK. 

 Pan Przewodniczący Zarządu Andrzej Cieśla – na ostatnim posiedzeniu Zarząd pozytywnie 

zaopiniował uchwały o podniesieniu wysokości diet i  przyjął je. 

Pan Przewodniczący Zarządu ZGZK omawia szczegółowo poszczególne projekty uchwał 

wykazując różnicę pomiędzy starymi stawkami z roku 2008 a proponowanymi podwyżkami 

na rok 2009. 

 

Pan Przewodniczący Zgromadzenia otwiera dyskusję. 

 

Pan Adam Wroniecki – przedstawiciel gminy Koneck – uważam że podniesienie wysokości 

diet jest niestosowne i społeczeństwo może odebrać to źle. 

 

Pan Dariusz Jaworski – Przewodniczący Komisji Budżetowej ZGZK –Komisja wnikliwie 

analizowała poszczególne uchwały i zdanie Komisji jest aby poprzeć te uchwały. 

 

Pan Kazimierz Rzepczyński – przeprowadziłem konsultacje z częścią radnych i stanowisko 

ich jest negatywne. Tylko w jednym przypadku wyrazili swoją aprobatę podniesienia kwoty 

diety dla Przewodniczącego Zgromadzenia. Różnica między przedstawicielami a 

Przewodniczącym jest niewielka, a  obowiązki Pana Przewodniczącego są znacząca. 

 
Pan Ryszard Borowski - Wójt gminy Koneck- jestem członkiem Zarządu i osobiście nie 
głosowałem za przyjęciem tych uchwał. 
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Pan Przewodniczący Zgromadzenia – Pana głos jest nieistotny, ponieważ nie zmieniłby 
wyniku głosowania. 
 
Pan Adam Wroniecki zarzuca Panu Przewodniczącemu złe prowadzenie Zgromadzenia 
ZGZK. 
 
Wywiązuje się między Panami dyskusja. 
 
Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Zarządu ZGZK – prze dniem 15 listopada został 

skonstruowany projekt budżetu ZGZK na 2009 rok, w tym projekcie zostały zawarte nowe 

propozycje diet dla wszystkich osób uczestniczących w obradach Zgromadzenia. 

Już w listopadzie Zarząd podjął decyzję, że uwzględnia nowe wysokości diet w budżecie a 

Zgromadzenie  17 grudnia  zaakceptowało projekt budżetu na 2009 rok, gdzie stawki te były 

umieszczone. 

Ja też jestem taką osobą, którą dotyczą te podwyżki. Pozwolę sobie odnieść się do  

wypowiedzi  Pana delegata „ co powie społeczeństwo”. 

Proszę Państwa jeśli mamy się oglądać na społeczeństwo, to zrezygnujmy z diet w ogóle. 

Wtedy będziemy mogli powiedzieć, że wykonujemy te obowiązki społecznie.  

Ponosimy odpowiedzialność, odpowiedzialność wszelkiego rodzaju, która wiąże się z 

dodatkowym czasem pracy, zaangażowaniem oraz dodatkowymi obowiązkami i niestety nikt 

nie bierze tego pod uwagę. 

Jeśli słyszę, że te podwyżki w skali roku dla wszystkich będą wynosić ok. 5 tys  zł to dla 

ZGZK pożytku za wiele nie będzie. Rzeczywiście to duże pieniądze ale nie przesadzajmy. 

Pan Przewodniczący opowiada o uczestniczeniu w Zgromadzeniu Związku Gmin Ziemi 

Dobrzyńskiej, które zajmuje się kulturą. 

W Związku tym nikt nie robi problemu z wysokości diet, które jak wiemy nie przynoszą 

żadnych gospodarczych efektów. 

Kiedy trzeba być oszczędnym to trzeba, ale czasem można też być mniej skąpym. 

 

Pan Józef Duszyński – Wiceprzewodniczący Zgromadzenia ZGZK – w grudniu odbyło się 

walne Zgromadzenie na którym został uchwalony budżet na rok 2009 i wtedy stawki 

wszystkim były znane i uchwalając budżet zgodziliśmy się również na podniesienie diet. 

Budżet został uchwalony, a teraz co się dzieje , musi mieć to wszystko ręce i nogi. 

 

Pan Borowski – Wójt gminy Koneck – od czego ta nazwijmy kłótnia się zaczęła. Od tego że 

Pan Przewodniczący różnicuje Wójtowie i Burmistrzowie uchwalili a delegaci nie chcą. 
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To moja wina że w Zarządzie nie ma innych delegatów ?  W moim przekonaniu nie można 

tak dzielić ludzi. Ja sobie nie przypominam  żebym głosował  w tej sprawie. 

Wiecie Państwo że Pan Prezes złożył pismo o obniżenie czynszu dzierżawnego , ponieważ 

Spółka przechodzi kryzys. Żeby pomóc Panu Prezesowi  i ludziom pracującym na 

składowisku pieniędzy nie ma, a na podwyżki są. 

Czy było sensem zwoływać Zgromadzenie na którym jedynym tematem są podwyżki ? 

 

Pan Przewodniczący Wojciech Zieliński – Odnosicie się Państwo cały czas, co powie 

społeczeństwo na podwyżki. Opinia społeczna wybrała mnie na to stanowisko i ja decyduję 

jak uważam, albo się to im spodoba, albo nie i mnie odwołają. 

Ja tak postrzegam rzeczywistość. 

 

Pan Marek Ziemiński – Wójt gminy Zakrzewo - uchwaliliśmy budżet  ZGZK na 2009 rok. Ja 

głosowałem za przyjęciem budżetu w takiej postaci ale warunkowo. Dziś wiem że ten budżet 

trzeba zmienić. 

 

Pan Przewodniczący Zgromadzenia ZGZK Wojciech Zieliński – Kto jest za zakończeniem 

dyskusji na ten temat proszę o podniesienie ręki. 

Za głosowało 11 przedstawicieli (jednogłośnie). 

W takim razie  przechodzę do głosowania po odczytania  każdej uchwały. 

 

Uchwała nr XII/34/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Przedstawicieli do 

Zgromadzenia ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

7 głosów za 

4 głosy przeciw 

1 głos wstrzymujący 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Uchwała nr XII/35/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Przewodniczącego Komisji  

Zgromadzenia ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

6 głosów za 

4 głosy przeciw 
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2 głosy wstrzymujące 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Uchwała nr XII/36/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Członków Komisji 

Zgromadzenia ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

7 głosów za 

3 głosy przeciw 

1 głos wstrzymujący 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Uchwała nr XII/37/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Przewodniczącego 

Zgromadzenia ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

7 głosów za 

2 głosy przeciw 

3 głosy wstrzymujące 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Uchwała nr XII/38/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Wiceprzewodniczącego 

Zgromadzenia ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

7 głosów za 

4 głosy przeciw 

1 głos wstrzymujący 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Uchwała nr XII/39/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Przewodniczącego Zarządu 

ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

9 głosów za 

2 głosy przeciw 

1 głos wstrzymujący 

Uchwała nie została przyjęta. 
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Uchwała nr XII/40/09 w sprawie ustalenia wysokości diety dla Zastępcy Przewodniczącego 

Zarządu  ZGZK. 

Kto jest za przyjęciem tej uchwały? 

8 głosów za 

3 głosy przeciw 

1 głos wstrzymujący 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

Ad. 14 

Pan Przewodniczący przechodzi do pkt 14 porządku obrad dotyczącego interpelacji i zapytań 

Przedstawicieli ZGZK. 

Wobec braku pytań  Pan Przewodniczący kończy Zgromadzenie ZGZK. 

 

Ad.12. 

Pan Wojciech Zieliński podziękował za przybycie zabranym, po czym zakończył posiedzenie             

o godz. 14 00. 

 

 

 

Protokołowała: Iwona Żbikowska 

 


